
STYREMØTE NR. 3 - 2022,  NTNUI Langrenn

Agenda

Møtetidspunkt: 19:30 - 20:45, 14. mars 2022

Sted: Kåken til Marie, Henrik Mathiensens vei 9

Møteleder: Thomas Meinicke

Referent: Guri Sollien Hulbak

Innkalt: Thomas Meinicke, Martine Sogn-Larssen, Kristian Jakobsen, Guri Hulbak, Ingeborg

Hoftun, Aud Øyen Halås, Marie Laukli, Mathias Øivind Andresen, Eirik Andreas Mortensbakke

Møter digitalt: ,Martine Sogn-Larssen Kristian Jakobsen

Ikke møtt:

Saksliste:

Sak 1/2022: Godkjenne innkalling og saksliste

Sak 2/2022: Kake og sladder

Sak 18/2022: Siden sist

Sak  19/2022: Vasabuss - Evaluering

Sak 20/2022: Opheims minneløp - Evaluering

Sak 23/2022: Evaluering av siste tidens opplegg

Sak 9/2022: Birkenbuss - Status

Sak 11/2022: Studenterfemmila - Status

Sak 21/2022: Stakefesten

Sak 6/2022: Underkomiteene - Evaluering av oppstart og rapportereing

Sak 14/2022: Some

Sak 17/2022: Material og bodkapasitet - Status

Sak 13/2022: Innkomne saker

Sak 12/2022: Eventuelt

mailto:thomas.meinicke@ntnui.no
mailto:guri.hulbak@ntnui.no
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Sak Sakstittel/ -innhold

Sak 1/22 Godkjenne innkalling og saksliste

Vedtakssak, fremlegges av Thomas

Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. Øvrig
medlemsmasse er informert om møte og agenda via Slack

Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 3 godkjennes.

Referat Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes

Sak 2/22
Kake og sladder
Informasjonssak, fremlegges av alle

Vi tar en runde for å bli enda bedre kjent. Hva har vi gjort siden sist?

Referat Sak 2 referatføres ikke

Sak 18/22
Siden sist
Diskusjonssak, fremlegges av  alle.

- Hva har vi gjort siden sist?

Referat

Sak 19/22
Vasabuss - Evaluering
Diskusjonssak, fremlegges av Thomas og Aud

- Evaluering av Vasaturen
- Buss
- Bo
- Info
- Opplegget som helhet



Referat
Sein bestilling krevde mye jobb, men i helhet en bra tur.
Surr i starten med misforståelser fra de vi hadde med oss. Omkjøring på veien til.
Må ta en vurdering om vi skal tilby å ha med de videre.
Viktig videre å avklare tydelig med bussjåfør hvor vi kjører, stopp osv, slik at vi unngår
unødvendig surr og misforståelser.

Sak 20/22
Opheims minneløp - Evaluering
Diskusjonssak, fremlegges av Marie og alle

- Opplegget som helhet
- Sos.koms arbeid
- Deltagerantall
- Tilbakemeldinger

Referat
Bra dag og kult opplegg.
Logistikk kunne vært gjennomført bedre. Busstider. Litt for kort tid til å komme seg til
mål. Hoppinga kunne vært droppa fra start.
Mange bra kostymer
Kunne vært flere poster, slik at det hadde blitt flere muligheter. Dokumentet kunne
kommet tidligere. Fordel å blæste tidligere. Kan kommunisere tydeligere at det blir
alkohol.
Burde starte planleggingen tidligere til neste gang, potensielt stort og bra konsept!
Bra sosialt og sportslig arrangement, og bra til å være første år.

Sak 23/22
Div evalueringer av siste tidens opplegg
Diskusjonssak, fremlegges av Thomas

- Jente-/guttetreninger
- Bra oppmøte
- Folk var nøgd med mat og treninga
- Trenarkom fekk oppdrag å ha treninga - dette vart løyst svært bra.

- Gudenes
- Treningene generelt

- lite oppmøte på styrken - fekk heller ikkje beskjed då folk kom for seint.
Enda opp med å vera åleina fram til kvart over førre gong før dei 3 som
var påmeldt dukka opp. Mange melder seg av om morgonen same dag
her.

- fyrste med o-gruppa no på onsdag, det blir spennande.
- Betre oppmøte på søndagslangturar enn på dei i vekene - men kanskje

naturleg.



- Status oppstart langtur 09.30: Det var mange på økt denne søndagen -
har nok også mykje med vêret å gjera.

- For vekene framover: Kan skaretur frå tidleg på morgonen vera av
interesse?

Referat
Jente/guttetreninger: Bra oppmøte på jentetreninga og veldig fin økt. Ser at oppmøte
på jentesiden er bedre her enn på andre treninger, så viktig å prioritere denne.

Treningene generelt: Dårlig oppmøte på styrken. Blir bra å samarbeide med ogruppa.
Høre med ogruppa hva de tenker om felles oppmøte 8, og oppvarming før det.
Bedre oppmøte på søndagsturen enn de andre treningene. Vurdere oppmøtetidspunkt,
sette 9.15 fra Gløs framover. Lurt å dele inn i grupper etter tempo fra start.
Variere oppmøtested- og tid på treninger.

Gudenes: Veldig bra vors og fint å samle alle.

Sak 9/22
Birkenbuss - Status
Informasjonssak,  fremlegges av Aud

- Langt dyrere buss pga Putins uvettige herjinger i verden
- Revidere priser

- Alt under kontroll?
- Overnattingen. Har alle kommet på samme plass?
- Shuttlebusser

Referat
Dyrere i år enn tidligere pga høy etterspørsel på Thorleifs og drivstoffpriser.
Overnatting under kontroll, alle plassert på to rom.
Informere om birkenbuss og at alkohol bør kjøpes inn på forhånd.

Sak 11/22
Studenterfemmila  - Status
Informasjonssak, fremlegges av Mathias

- Løype
- Blæst
- Etterfest

Referat
Fått godkjenning fra statsforvalter

Løype under kontroll

Etterfest som ifjor oppe ved målgang

Delegere arbeidsoppgaver

Blæste for å få med mange studenter



Sak 21/22
Stakefesten
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Marie

- 1 måned igjen
- Edruvakter
- Swingkurs
- Overnatting?
- Toastmaster, damenes- og herrenes tale, takk for maten tale

Viktig å blæste heftig de neste ukene.

Referat
Bestille 2 busser og spørre om edruvakter. Legge inn mulighet for overnatting i
påmelding.
Spørre om allergier i påmelding.
Finne talere og toastmaster

Sak 6/22
Underkomiteene
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Martine og kom.sjefer

- Fungerer komiteene?

PLANER FRAMOVER HOS KOMITEENE

SOSKOM
- Stakefesten ofc
- Booke hytta til 112 års
- Stud5mila etterfest

ARRKOM
- Booke Vasan-23
- Birken
- Sweco-sprinten og Gråkallen opp?

TRENERKOM
- Sportslig fram mot påske
- Planlagt neste jente- og gutetrening
- nytt opplegg med o-gruppa der me har ansvar for annan kvar onsdag
- Søndagslangtur som skaretur (?)
-

Referat
Komiteene fungerer veldig bra. Avlaster komitesjefene.

Sak 22/22
SoMe
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Thomas



- Alle har et ansvar!!!
- Mye som ikke har blitt fulgt opp

Referat
Viktig å oppdatere, burde blitt gjort på jente/guttetrening.
Oppdatere om komiteene
Bli enige om en mal for innlegg på story

Sak 17/22
Material og bod
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av Thomas

- Status bod

Referat sit vil ikke gi oss kjeller, leie bod gjennom oløper på moholt istedet. To boder, en for
styret og en felles. Opptelling og oppdatering av lagerbeholdning.

Sak 12/22
Generelt
Informasjons- og diskusjonssak, fremlegges av alle

- Dagens løype 2. april. Hvem orker?
- NM Stafett
- Bruk av @channel
- Ordlegging ang. alkohol
- Tidtakersystem
- Koietur?
- Skitrening/kurs med Sweco 29. mars
- Refusjon internt

Referat
Aud og Marie merker dagens løype
Legger ikke opp til noe mer rundt NM. Lav interesse.
Ikke være redd for å kommunisere ut når det blir alkohol
Koietur til høsten
Oppdatere HK terminliste
Utlegg sendes innen to uker, må ha kvittering

Sak 13/22
Innkomne saker
Diskusjonssak, framlegges av alle

- Omkjøring Vasan. Se også evalueringsaken
- Treningene må begynne presis! Ukultur med at treningene er oppsatt til å

begynne 25, og det ramler inn folk 30 og 35. Styret må være mye tydeligere på
dette. Kjedelig å stå og vente når man er tidsnok.

- Skikurs/ teknikkkurs for studenter som vil bli bedre på ski:)
- Kanskje prøve å dele opp gruppen mer på langtur etter ferdigheter og fart, slik

at treningene passer for flere:)



Referat

Fastsette neste møte:


